
Zápisnica z 13. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kvačanoch, konaného dňa 

8.11.2019 v zasadačke OcÚ Kvačany od 18,05 – 21,00 hod. 

 
Prítomní poslanci: Milan Galica, Július Kudzbel, Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová, Peter   

                                    Húska, Vladimír Ďuroň ml., Roman Lasák 

Hlavný kontrolór obce PhDr. Marcela Jašková  

Neprítomní poslanci:   

Hostia:   Peter Fúzia, Ján Kojš  

Zapisovateľka:  Katarína Kunová 

 

P r o g r a m : 
1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Opätovné prerokovanie ponuky od firmy Citycom plus s.r.o., Liptovský Mikuláš, k využitiu 

rozhlasových stĺpov k realizácii optickej siete. 

3. Prerokovanie a schválenie návrhu Zmluvy č. 868/2019/KP o zriadení Spoločného obecného 

úradu územného rozhodovania a stavebného poriadku. 

4. Prerokovanie a schválenie návrhu Zmluvy č. 869/2019/KP o zriadení Spoločného obecného 

úradu sociálneho na úseku sociálnych služieb. 

5. Spracovanie návrhu Dodatku č. 1 k VZN Obce Kvačany č. 03/2015 o nájme nebytových 

priestorov vo vlastníctve Obce Kvačany. 

6. Spracovanie návrhu Dodatku č. 1 k VZN Obce Kvačany č. 05/2015 o miestnych daniach a 

miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce 

Kvačany. 

7. Spracovanie návrhu VZN Obce Kvačany č. 02/2019 o určení miesta a času zápisu dieťaťa 

na plnenie dochádzky do materskej školy.  

8. Rôzne.  

9. Záver. 

 

1. Rokovanie OZ otvoril starosta obce Jozef Grúň o 18,05 hod. Privítal všetkých prítomných. 

Konštatoval, že prítomní sú 6 poslanci zo 7, teda je OZ uznášaniaschopné. Za zapisovateľku bola 

určená Katarína Kunová. Za overovateľov zápisnice určil Katarínu Kojšovú a Júliusa Kudzbela. 

Hlasovalo:  za -             6 / Milan Galica, Július Kudzbel, Mgr. Ján Rypák, Peter Húska,  

                                                   Katarína Kojšová, Vladimír Ďuroň ml./ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Starosta prečítal program, ktorý poslanci schválili bez pripomienok. 

 

Hlasovalo:  za -             6 / Milan Galica, Július Kudzbel, Mgr. Ján Rypák, Peter Húska,  

                                                   Katarína Kojšová, Vladimír Ďuroň ml./ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

Príchod poslanca Romana Lasáka. 

   

2. Starosta informoval poslancov, že na základe Uznesenia č 9/7/2019 obecného zastupiteľstva, bol 

znova pozvaný na rokovanie OZ P. Fúzia, ktorý následne oboznámil poslancov, že optická sieť 

v Kvačanoch by sa realizovala najskôr v roku 2021, nakoľko už budúci rok má naplánovaný 

a realizáciu siete v obci Kvačany by nestihol. Ďalej informoval poslancov, že ani v roku 2021 nevie, 

či sa realizácia optickej siete bude robiť, nakoľko bude potrebné prejsť sa po dedine a zistiť v akom 

stave sú stĺpy bývalého miestneho rozhlasu. Informoval, že optimálna vzdialenosť medzi stĺpmi by 

mala byť okolo 50 m. Takže, ak by sa v dedine zrušili niektoré stĺpy, ktoré by napríklad nedovolili 



použiť vlastníci pozemkov, na ktorých sa stĺpy nachádzajú, je možné, že sa optická sieť nebude dať 

všade potiahnuť. Náklady na opravu stĺpov by znášala firma Citycom plus s.r.o. Ďalej informoval 

poslancov aj o tom, že v súčasnej dobe už elektrárne neuzatvárajú zmluvy o nájme ich stĺpov, tak ak 

sa OZ rozhodne, že stĺpy odstránia, nie je iná možnosť, ako optickú sieť v obci realizovať, okrem 

vloženia do zeme, čo je však drahá investícia, ktorá je nenávratná. Preto sa poslanci po krátkej 

diskusii zhodli na tom, že je potrebné prejsť sa po dedine a informovať občanov o takejto možnosti 

využitia stĺpov, ako treba aj zistiť záujem o túto realizáciu v obci. Starosta následne prečítal návrh 

uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo opätovne prerokovalo ponuku od firmy Citycom plus s.r.o., Liptovský 

Mikuláš k využitiu rozhlasových stĺpov k realizácii optickej siete, 

b) obecné zastupiteľstvo sa uznieslo na tom, že poslanci si vo svojom obvode urobia prieskum trhu 

ohľadom záujmu realizácie optickej siete po starých rozhlasových stĺpoch.  

Hlasovalo:  za -             7 / Milan Galica, Július Kudzbel, Mgr. Ján Rypák, Peter Húska,  

                                                   Katarína Kojšová, Vladimír Ďuroň ml., Roman Lasák / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

3. Starosta obce informoval poslancov, že zo Spoločného obecného úradu z Liptovského Mikuláša 

bol zaslaný návrh Zmluvy o zriadení Spoločného obecného úradu územného rozhodovania 

a stavebného poriadku. Tento návrh bol zaslaný na základe potreby aktualizácie údajov, nakoľko 

v predchádzajúcej zmluve sú uvedení ešte predchádzajúci starostovia obcí, niektoré obce zo 

spoločného úradu vystúpili a niektoré zasa vstúpili. Nakoľko poslanci nemali k zmluve žiadne 

pripomienky, starosta prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh Zmluvy č. 868/2019/KP o zriadení Spoločného 

obecného úradu územného rozhodovania a stavebného poriadku, 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje návrh Zmluvy č. 868/2019/KP o zriadení Spoločného obecného 

úradu územného rozhodovania a stavebného poriadku bez pripomienok. 

Hlasovalo:  za -             7 / Milan Galica, Július Kudzbel, Mgr. Ján Rypák, Peter Húska,  

                                                   Katarína Kojšová, Vladimír Ďuroň ml., Roman Lasák / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

4. Starosta informoval poslancov, že bol zaslaný aj návrh Zmluvy o zriadení Spoločného obecného 

úradu na úseku sociálnych služieb, ktorú je potrebné tak ako predchádzajúcu zmluvu aktualizovať. 

Starosta prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh Zmluvy č. 869/2019/KP o zriadení Spoločného 

obecného úradu sociálneho na úseku sociálnych služieb, 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje návrh Zmluvy č. 869/2019/KP o zriadení Spoločného obecného 

úradu sociálneho na úseku sociálnych služieb bez pripomienok. 

Hlasovalo:  za -             7 / Milan Galica, Július Kudzbel, Mgr. Ján Rypák, Peter Húska,  

                                                   Katarína Kojšová, Vladimír Ďuroň ml., Roman Lasák / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

5. Starosta informoval poslancov o potrebe spracovania Dodatku č. 1 k VZN Obce Kvačany č. 

03/2015 o nájme nebytových priestorov vo vlastníctve Obce Kvačany, nakoľko sa vo VZN 

nenachádzajú niektoré zariadenia, ktoré sú vo vlastníctve obce a treba aktualizovať cenník nájmu za 

strelnicu. Poslanci sa zhodli na tom, že treba schváliť cenu za využívanie strelnice na osobu 

a hodinu a dať do cenníka aj možnosť celodenného nájmu bez využitia streľby. Potom starosta 

prečítal návrh uznesenia: 



a) Obecné zastupiteľstvo prerokovalo návrh Dodatku č. 1 k VZN Obce Kvačany č. 3/2015 o nájme 

nebytových priestorov a odporučilo obecnému úradu zverejnenie návrhu na zákonom stanovený čas 

15 dní. 

Hlasovalo:  za -             7 / Milan Galica, Július Kudzbel, Mgr. Ján Rypák, Peter Húska,  

                                                   Katarína Kojšová, Vladimír Ďuroň ml., Roman Lasák / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

6. Starosta informoval o potrebe spracovania Dodatku č. 1 k VZN Obce Kvačany č. 5/2015 

o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na 

území obce Kvačany. Nakoľko sa zvyšujú poplatky za uloženie odpadu, v obci sa tiež zvyšuje 

vývoz komunálneho odpadu, je potrebné aktualizovať poplatok za komunálny odpad v obci na rok 

2020. Starosta navrhol, na základe predpokladaných výdavkov v roku 2019, na budúci rok sumu 15 

€ na osobu. Táto suma by mala byť postačujúca. Ale všetko závisí aj od toho, ako sa v obci bude 

separovať, nakoľko v súčasnosti máme poplatok za tonu 8 € pri 31,53 % podiele separovaného 

odpadu a v budúcom roku by mala byť suma 13 €/tonu. Ak sa však hranica separovania zníži pod 

30 %, bude suma za tonu 22 €. Z dôvodu lepšieho separovania občanov, starosta navrhol OZ na 

budúci rok dať do rozpočtu zakúpenie 120 l kuka nádob na separáciu plastov do každej domácnosti, 

čo by možno čiastočne poriešilo aj neporiadok okolo zberných nádob, ktoré sa nachádzajú v obci. 

Starosta potom prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo prerokovalo návrh Dodatku č. 1 k VZN Obce Kvačany č. 5/2015 

o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na 

území obce Kvačany a odporučilo obecnému úradu zverejnenie návrhu na zákonom stanovený čas 

15 dní. 

Hlasovalo:  za -             7 / Milan Galica, Július Kudzbel, Mgr. Ján Rypák, Peter Húska,  

                                                   Katarína Kojšová, Vladimír Ďuroň ml., Roman Lasák / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

7. Starosta ďalej informoval poslancov, že treba spracovanť VZN Obce Kvačany č. 02/2019 

o určení miesta a času zápisu dieťaťa na plnenie dochádzky do materskej školy, nakoľko sa posunul 

termín zápisu do základných škôl. Z tohto dôvodu bolo odporučené, aby sa zápisy do materskej 

školy konali v termíne od 30. apríla do 31. mája. Starosta prečítal návrh uznesenia:   

a) Obecné zastupiteľstvo prerokovalo návrh VZN Obce Kvačany č. 2/2019 o určení miesta a času 

zápisu dieťaťa na plnenie dochádzky do materskej školy a odporučilo obecnému úradu zverejnenie 

návrhu na zákonom stanovený čas 15 dní. 

Hlasovalo:  za -             7 / Milan Galica, Július Kudzbel, Mgr. Ján Rypák, Peter Húska,  

                                                   Katarína Kojšová, Vladimír Ďuroň ml., Roman Lasák / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

8. Starosta informoval poslancov, že na obecný úrad prišla žiadosť p. Fiačanovej o predĺženie 

nájmu v BD č. 257 byt č. 9. Nakoľko nájomca nemá žiadne nedoplatky, starosta navrhol uzavrieť 

nájomnú zmluvu na ďalšie obdobie 3 rokov. Následne prečítal návrh uznesenia:  

a) Obecné zastupiteľstvo schvaľuje žiadosť Renaty Fiačanovej o opakované uzavretie nájomnej 

zmluvy v bytovom dome B 12 č. 257 byt č. 9, 

b) obecné zastupiteľstvo poveruje starostu obce podpísaním nájomnej zmluvy v bytovom dome B 

12 č. 257 byt č. 9 s p. Renatou Fiačanovou na 3 roky, 

Hlasovalo:  za -             7 / Milan Galica, Július Kudzbel, Mgr. Ján Rypák, Peter Húska,  

                                                   Katarína Kojšová, Vladimír Ďuroň ml., Roman Lasák / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 



 

Starosta ďalej informoval poslancov, že p. Fiačanová doručila na obecný úrad žiadosť o odpustenie 

poplatku na rok 2019 za komunálne odpady a drobný stavebný odpad pre svoju dcéru Miroslavu, 

z dôvodu, že sa dlhodobo zdržiava v zahraničí. Starosta prečítal návrh uznesenia:  

c) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť p. Renaty Fiačanovej o odpustenie poplatku za 

komunálny odpad na rok 2019 pre dcéru Miroslavu Petrufovú, nakoľko sa dlhodobo zdržiava v 

zahraničí, 

d) obecné zastupiteľstvo schvaľuje na rok 2019 odpustenie poplatku za komunálne odpady 

a drobné stavebné odpady pre Miroslavu Petrufovú, nakoľko sa dlhodobo zdržiava v zahraničí,  

Hlasovalo:  za -             7 / Milan Galica, Július Kudzbel, Mgr. Ján Rypák, Peter Húska,  

                                                   Katarína Kojšová, Vladimír Ďuroň ml., Roman Lasák / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Starosta následne informoval poslancov, že na základe Uznesenia č 12/10/2019, bola dokončená 

realizácia štrkovej cesty v k. ú. Dlhá Lúka. Na základe toho, bol na obecný úrad doručený Dodatok 

č. 1 k Zmluve o dielo č. 24-10/2019 od firmy ISO, ktorá realizovala výstavbu štrkovej cesty. 

Nakoľko však v rozpočte neboli tieto finančné prostriedky schválené, je potrebné schváliť zmenu 

použitia finančných prostriedkov z rezervného fondu, ktoré boli schválené na dom smútku, ale tento 

rok sa nevyčerpajú. Starosta prečítal návrh uznesenia: 

e) obecné zastupiteľstvo schvaľuje zmenu použitia rezervného fondu z rekonštrukcie domu smútku 

na rekonštrukciu cesty na Dlhej Lúke,  

f) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtového opatrenia OcÚ č.5/2019 v sume 

15.000 € a schvaľuje rozpočtové opatrenie OcÚ č. 5/2019 v pôvodnom znení návrhu. 

Hlasovalo:  za -             7 / Milan Galica, Július Kudzbel, Mgr. Ján Rypák, Peter Húska,  

                                                   Katarína Kojšová, Vladimír Ďuroň ml., Roman Lasák / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Starosta informoval poslancov, že do Tvarožnej u Slavkova, kde sa každoročne konajú 

vzpomienkové akcie - bitka troch cisárov, je možnosť nahlásiť sa najneskôr do 22.11.2019. Akcia 

sa uskutoční v termíne od 29.11. – 1.12. 2019.  Počet osôb je limitovaný na max. 15. Odchod 

autobusu bude v piatok 29.11. spred obecného úradu, v čase 15,30 – 16,00 hod.    

Na záver starosta obce skonštatoval, že boli prerokované všetky body stanoveného programu, 

všetkým prítomným poďakoval a rokovanie ukončil o 21,00 hod. 

 

 

Zapísal/(a):       Starosta obce: 

Katarína Kunová    ........................................ Jozef Grúň         ........................................ 

 

Overovatelia:       

 

Katarína Kojšová      ........................................ 

 

Július Kudzbel          ........................................ 


